
Rada Gminy w Ustroniu Morskim 
Komisja Budżetu 

Protokół nr 35 

XXXV Posiedzenie w dniu 17 października 2022  

Obrady rozpoczęto 17 października 2022 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 13:25 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków. 

Obecni: 

1. Olga Grajek-Górecka 

2. Krzysztof Grzywnowicz 

3. Marek Leciaho 

4. Roman Marciniak 

5. Krzysztof Psykała 

6. Tomasz Rymaszewski 

7. Andrzej Staszak 

8. Denis Tomala 

1. Otwarcie, stwierdzenie quorum. 

 

Posiedzenie otworzył Wiceprzewodniczący Komisji, powitał wszystkich zgromadzonych, 

poprosił o potwierdzenie obecności.  

Skarbnik Gminy Elżbieta Macek zawnioskowała o rozszerzenie porządku obrad o dodatkowy 

projekt. 

 

Głosowano w sprawie: 
poszerzenia porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, 

Andrzej Staszak 

NIEOBECNI (3) 

Marek Leciaho, Roman Marciniak, Denis Tomala 

Opinia pozytywna 

W posiedzeniu wziął udział Dyrektor Energia Oświetlenie Jerzy Kozłowski.  



W dyskusji wzięli udział: 
- Olga Grajek-Górecka 

- Tomasz Rymaszewski 

- Andrzej Staszak 

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Zenon Wajgert 

- Jarosław Barański 

- Jerzy Kozłowski 

Dyskusja dotyczyła cen prądu, zminimalizowania ozdób świątecznych, wyłączenia lamp, kary 

za nieuzyskanie 10% oszczędności, rozrysowania wyłączonych lamp na mapie, wyłączenie 

całościowe lamp na 2 godziny, wyłączenia- co drugiej lampy, oszczędności na Gminnym 

oświetleniu. 

 

2. Opinia w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy dz. 62/45 

położonej w Ustroniu Morskim. 

 

Sprawę przedstawił pracownik Urzędu Gminy Monika Łada. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Andrzej Staszak 

Monika Łada 

Dyskusja dotyczyła waloryzacji kwoty dzierżawy. 

 

Głosowano w sprawie: 
Opinia w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy dz. 62/45 położonej w 

Ustroniu Morskim..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, 

Andrzej Staszak 

NIEOBECNI (3) 

Marek Leciaho, Roman Marciniak, Denis Tomala 

Opinia pozytywna 

 

3. Opinia w sprawie wyrażenia zgody na zamianę gruntów. 
 

Sprawę przedstawił pracownik Gminy Monika Łada.. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Tomasz Rymaszewski 



- Bernadeta Borkowska 

- Monika Łada 

Dyskusja dotyczyła zamiany gruntów, wjazdu do działki. 

 

Głosowano w sprawie: 
Opinia w sprawie wyrażenia zgody na zamianę gruntów..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, 

Andrzej Staszak 

NIEOBECNI (3) 

Marek Leciaho, Roman Marciniak, Denis Tomala 

Opinia pozytywna 
 

4. Opinia w sprawie zmiany umowy dzierżawy GNP.6845.2.8.2922.GNPII. 
 

Sprawę przedstawił pracownik Urzędu Gminy Kinga Kurkowska.  

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Tomasz Rymaszewski 

- Ewa Ostrowska 

- Krzysztof Grzywnowicz 

Dyskusja dotyczyła kompetencji Rady Gminy w rozstrzygnięciu sprawy, opinii Radcy 

Prawnego, przekierowana wniosku uchwałą do rozpatrzenia przez Wójta Gminy. 

 

5. Opinia w spawie wyrażenia zgody na dzierżawę części działki nr 996 położonej  

w Ustroniu Morskim. 

 

Sprawę przedstawił pracownik Urzędu Gminy Monika Łada. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Tomasz Rymaszewski 

- Ewa Ostrowska 

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Monia Łada 

- Andrzej Staszak 

- Olga Grajek-Górecka 

Dyskusja dotyczyła dojazdu do działki, wydzierżawienie terenu, okresu dzierżawy, 

uzupełnienia danych, powierzchni działki, kwoty dzierżawy. 



6. Opinia w sprawie wyrażenia zgody na rozłożenie na raty spłaty należności pieniężnej 

wynikającej z nałożonej kary administracyjnej w decyzji Wójta Gminy Ustronie 

Morskie. 

 

Sprawę przedstawił pracownik Urzędu Gminy Kinga Kurkowska.  

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Tomasz Rymaszewski 

- Bernadeta Borkowska 

Dyskusja dotyczyła stanowiska Wójta Gminy w tej sprawie. 

 

Głosowano w sprawie: 
Opinia w sprawie wyrażenia zgody na rozłożenie na raty spłaty należności pieniężnej 

wynikającej z nałożonej kary administracyjnej w decyzji Wójta Gminy Ustronie Morskie..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski 

NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU (1) 

Andrzej Staszak 

NIEOBECNI (3) 

Marek Leciaho, Roman Marciniak, Denis Tomala 

Opinia pozytywna 
 

7. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Ustronie Morskie na 

2022 rok. 
 

Projekt uchwały przedstawiła Elżbieta Macek Skarbnik Gminy. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Tomasz Rymaszewski 

- Zenon Wajgert 

- Elżbieta Macek 

Dyskusja dotyczyła korekty w błędach, wniosku do budżetu Gminnego Ośrodka Sportu  

i Rekreacji. 

Skarbnik Gminy zawnioskowała o dokonanie poprawek przedstawionych przez Dyrektora 

Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji.  

 



 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Ustronie Morskie na 2022 

rok..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Olga Grajek-Górecka, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Andrzej Staszak, Denis Tomala 

Opinia pozytywna 

 

8. Projekt w sprawie zmiany w uchwale wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Ustronie Morskie na lata 2022-2031. 

 

Projekt uchwały przedstawił Elżbieta Macek Skarbnik Gminy. 

Brak dyskusji 

 

Głosowano w sprawie: 
Projekt w sprawie zmiany w uchwale wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ustronie 

Morskie na lata 2022-2031..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Olga Grajek-Górecka, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Andrzej Staszak, Denis Tomala 

Opinia pozytywna 

 

9. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
 

Projekt uchwały przedstawił pracownik Urzędu Gminy Katarzyna Kontak. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Tomasz Rymaszewski 

- Olga Grajek-Górecka 

- Elżbieta Macek 

- Katarzyna Kontak 

- Roman Marciniak 



- Bernadeta Borkowska 

 

Dyskusja dotyczyła janosikowego, świadczeń zdrowotnych- ilości podmiotów występujących 

o zmianę podatku, uszczelnienia systemu, wartości maksymalnych podatku, przychodu  

do budżetu po zmianach stawki, zabezpieczenia środków na utrzymanie Gminy, inwestycje 

gminne, zabezpieczenia inwestycji. 

 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski 

PRZECIW (1) 

Roman Marciniak 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Andrzej Staszak, Denis Tomala 

Opinia pozytywna 

 

10. Projekt uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi za rok od domku letniskowego lub od innej nieruchomości 

wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Elżbieta Macek Skarbnik Gminy. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Tomasz Rymaszewski 

- Elżbieta Macek 

Dyskusja dotyczyła możliwości wprowadzenia stawki od wody za domek.  

 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi za rok od domku letniskowego lub od innej nieruchomości wykorzystywanej na 

cele rekreacyjno-wypoczynkowe..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 



Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Olga Grajek-Górecka 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Andrzej Staszak, Denis Tomala 

Opinia pozytywna 
 

11. Zamknięcie posiedzenia. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Tomasz Rymaszewski 

- Bernadeta Borkowska 

- Ewa Ostrowska 

Dyskusja dotyczyła dystrybucji węgla przez Gminę, złożonych wniosków do miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego, schronów na terenie Gminy Ustronie Morskie.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodniczący zamknął posiedzenie. 

 

 

  

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu 

Rada Gminy w Ustroniu Morskim 

Tomasz Rymaszewski 

  

 

Przygotował(a): Aneta Sianos 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


